



June 1st, 2023

CALL FOR NEW COMMITTEE MEMBERS (LGBTQ)

Unifor Local 2002 is seeking interested members who identify as part of our equity-seeking group to **join the LGBTQ Equity Committee to help do this important work as working-class activists!** Please contact the Chairperson, Ky Rees (they/them/iel) by emailing LGBTQ@unifor2002.org to express your interest in joining our next meeting.

This Standing Committee provided for in our Bylaws (3.6.01) is tasked with representing the interests of 2SLGBTQIA+ workers within our Local; namely by participating in political campaigns, public events, educating fellow workers, and other activities to improve the working lives of all members.

We have many important events and campaigns to undertake, including taking some exciting victories won by the Bargaining Committees in particular Air Canada. We want to reach out to our other aviation units that share similar interests and concerns. We need your help to collaborate with these groups to exchange information, coordinate actions and leverage each other's resources. Join us to spread victories and advocate for improved conditions in the aviation industry.

Thank you for your interest in advance!

Solidarity forever!

Ky Rees (they/them)

Unifor Local 2002 District 501

Chairperson, Local 2002 LGBTQ Equity Committee

Saúl Alejandro Santiago Nolasco

Vice-President, Central Region

Equity Group Liaison, Local 2002 Executive Board





1 juin 2023

APPEL À NOUVEAUX MEMBRES DU COMITÉ (LGBTQ)

La section locale 2002 d'Unifor est à la recherche de membres intéressés qui s'identifient comme faisant partie de notre groupe en quête d'équité pour rejoindre le comité d'équité LGBTQ afin d'aider à faire ce travail important en tant que militants de la classe ouvrière! **Veillez contacter la Chaire, Ky Rees (iel/they/them) en envoyant un courriel à LGBTQ@unifor2002.org pour exprimer votre intérêt à vous joindre à notre prochaine réunion.**

Ce comité permanent prévu à nos statuts (3.6.01) a pour mandat de représenter les intérêts des travailleuses et travailleurs 2SLGBTQIA+ au sein de notre section locale ; notamment en participant à des campagnes politiques, à des événements publics, en éduquant les collègues de travail et à d'autres activités visant à améliorer la vie professionnelle de tous les membres.

Nous avons de nombreux événements et campagnes importants à entreprendre, notamment remporter des victoires passionnantes remportées par le Comité pour des unités de négociation telles qu'Air Canada et les diffuser dans d'autres unités telles que nos autres unités aériennes, nos unités hôtelières, nos unités de personnel de sécurité, etc. Mais nous avons besoin de votre aide et de votre travail pour le faire ! Rejoignez-nous!

Merci d'avance pour votre intérêt !
Solidarité pour toujours !

Ky Rees (they/them/iel)
Section locale 2002 d'Unifor, district 501
Chaire, Comité d'équité LGBTQ de la section locale 2002

Saúl Alejandro Santiago Nolasco (he/him/il)
Vice-président, région Central
Liaison, Conseil exécutif de la section locale 2002

